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3.5. VAK - Schůzka ohledně spolufinancování ulice JUDr. Krpaty ze strany VAKu. 

3.5. Tržní řád – Setkání s paní Vaněčkovou z magistrátu a diskuze o možné úpravě tržního 

řádu, aby bylo možné rozšířit trhy na větší území třídy Míru. 

6.5. Ústní jednání ohledně kácení jasanu – Jedná se o jasan v ulici Na Vrtálně, který svým 

rozrůstáním začal způsobovat škody na soukromém plotě. Majitelé přilehlého plotu nás 

požádali o řešení této záležitosti. 

6.5. Trhy - Setkání s paní Cvejnovou ohledně žádosti o rozšíření farmářských trhů a 

vyhodnocení dosavadního fungování. 

7.5. Rada MO. 

8.5. Zborovské náměstí + Smilova ulice - Kladení věnců a slavnostní odhalení pamětní 

desky. 

9.5. Seminář „Odstraňování bariér“ – Seminář na téma bezbariérovosti a přístupu měst a 

obcí k ní. 

10.5. Bělobranské náměstí - mobiliář - Setkání se zástupci OHA a diskuze o vhodném 

mobiliáři k doplnění na Bělobranské náměstí po jeho úpravě. Mobiliář byl vybrán a bude 

objednán. 

10.5. Setkání s ředitelem MP – Na setkání jsme řešili problematiku bezdomovců, lokality 

pro umístění kamer, personální stav policie a bezpečnostní situaci na obvodě. 

15.5. Setkání a rozhovor se studentkou Pardubické Univerzity na téma samosprávy. 

Jednalo se o rozhovor pro její připravovanou školní práci. 

15.5. Oběd s ředitelkami MŠ - Tradiční setkání starosty s ředitelkami mateřských škol na 

území obvodu. 

15.5. Jednání komise pro rozvoj obvodu - Účast na jednání komise pro potřeby doplnění 

některých témat členům komise. 

16.5. Oběd s řediteli ZŠ a SŠ - Stejně jako o den dříve šlo o tradiční setkání s řediteli škol na 

území obvodu. 

16.5. 1. zasedání OVK (volby do Europarlamentu) - Úvodní setkání okrskových volebních 

komisí v obvodě, kde jsou členové přivítáni a projdou úvodním školením. 

20.5. Pí Machová (galavečer Jazz Dance Open) - Paní Machová přišla poděkovat za dotaci, 

kterou jí obvod poskytl, a probrat mou účast při předávání cen na galavečeru. 

20.5. Seminář Kamerový systém městské policie Pardubice - Seminář pro zastupitele 

města, který seznámil přítomné s fungováním a všemi funkcemi kamerového systému 



městské policie. Seminář jsem využil k řešení záležitosti umístění nové kamery ve 

vnitrobloku ulic K Polabinám a Palackého třída. 

22.5. MRFP - ředitel Kratochvíl - Pan ředitel se přišel pobavit o možnostech prominutí 

poplatku za zábor v rámci stavby parkovacího domu a možnosti budoucího využití louky 

vedle OSSZ k vybudování tréninkového hřiště. 

22.5.-23.5. Výjezdní zasedání kolegia starostů a vedení města – Hlavními tématy byly 

výsledky analýzy fungování státní správy a samosprávy a úpravy statutu města Pardubic. Na 

podobě statutu se starostové většinou shodli. Analýza samotná je však v mnoha ohledech 

velmi zavádějící. 

24.5. MRFP parkovací dům - Schůzka s ředitelem Kratochvílem a OD nad možným 

režimem fungování a nastavením cenových podmínek v rámci nového parkovacího domu. 

MRFP prezentoval jednu z možností nastavení fungování parkovacího domu. 

24.5. Kostelní ulice – Jednání na téma rekonstrukce ulic Kostelní, Bartolomějská a 

Wernerovo nábřeží. Schůzku jsme svolali z důvodu koordinace s projektanty jednotlivých 

síťařů. 

25.5. DDM Beta - Setkání s paní ředitelkou Lukešovou a řešení možné účasti DDM Beta v 

rámci dětského dne a pokračování výstavy dětských obrázků v rámci vstupní recepce MO 

Pardubice I. 

27.5. Jednání zastupitelstva města Pardubic. 

28.5. Pan Hrstka - psí Westival - Pan Hrstka přišel poděkovat za schválení žádosti o 

pořádání akce v Bubeníkových sadech a probrat možnou spolupráci s obvodem v rámci jeho 

dalších aktivit (pořádání různých seminářů a přednášek). 

29.5. Starosti starostů - Setkání k finální úpravě novely statutu ke schválení zastupitelstvy 

městských obvodů. 

29.5. Výjezdní zasedání zastupitelstva města. Na jednání byla mimo jiné prezentace 

dopravních úprav na území MO I v rámci zpoplatnění parkování. 

30.5. Jednání na téma zeleně na MO I - Jednání s náměstkyní Klčovou na téma přípravy 

zadání projektu okrasného záhonu a cesty u AFI. Řešili jsme rozdělení kompetencí v tomto 

projektu. MO zadává celý projekt a město bude financovat stavbu budované cesty. 

30.5. Sideris BD Palackého třída - Druhé setkání s majiteli budovy bývalé spořitelny, kteří 

chtějí přestavět budovu na bytový dům. Jelikož investor nabízí i finanční prostředky na 

investice do veřejného prostoru v okolí, domluvili jsme se, že nejlepší varianta bude oslovení 

města a jednání v rámci zásad pro spolupráci města s investory. 

 


